

Tribute

Claire Kujundzic from Wells, BC has installed these canvas trees in the Living Room at the Athletes' Village as a tribute to the forests of British Columbia. Many represent Lodgepole pines which have been decimated by the pine beetle epidemic throughout the central interior. Large tracts of land are now regenerating or being reforested.

The beetles introduce a blue stain fungus, and harvested beetle wood is used in a variety of ways. "Denim pine" features prominently in the construction of the Richmond skating oval.

Hommage

Claire Kujundzic de Wells, C.-B., a fait l'installation de ces arbres sur toile dans la salle de séjour du village des athlètes afin de rendre hommage aux forêts de Colombie-Britannique. Plusieurs toiles illustrent les pins lodgepole qui ont été décimés par l'épidémie de coléoptères du pin à l'intérieur des terres. De larges étendues terrestres se régénèrent actuellement ou sont reboisées.

Les coléoptères introduisent un champignon bleuissant; le bois abattu est utilisé de plusieurs façons. Le pin argenté est grandement utilisé dans la construction de la patinoire 'ovale de Richmond.